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PROTOKÓŁ NR VI/24 

Z VI sesji Rady Miasta Kobyłka 

z dnia 30 września 2024 r. 
 

Miejsce posiedzenia – Urząd Miasta Kobyłka. 

Otwarcie sesji - godz. 14:45, zamknięcie sesji – godz. 19:00. 

Obecnych - 20 radnych.  

(Nieobecna: Pani Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Monika Janczara). 

Lista obecności radnych w załączeniu. 
 

Ad. 1. Otwarcie VI sesji Rady Miasta. 
 

Przewodnicząca Rady Miasta Kobyłka Pani Sylwia Jaźwińska po sprawdzeniu kworum 

i stwierdzeniu prawomocności obrad otworzyła VI sesję Rady Miasta i powitała: Burmistrza Miasta 

Pana Konrada Kostrzewę, Wiceburmistrz Miasta Panią Paulinę Tlagę, Wiceburmistrza Miasta Pana 

Wojciecha Reutta, Skarbnik Miasta Panią Emilię Bakierską, Panią Mecenas Anitę Walulik, Radnych 

Miasta, pracowników Urzędu  Miasta, mieszkańców oraz internautów. 

 

Ad. 2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Radna Magdalena Dybka, 

która zgłosiła 4 wnioski: pierwszy w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi z dnia 26 sierpnia 2024 r. - Radni 

przegłosowali wniosek, 18/18 obecnych na sali Radnych jednogłośnie ZA wprowadzeniem 

do porządku obrad; drugi w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi z dnia 9 września 2024 r. – Radni przegłosowali wniosek, 

18/18 obecnych na sali Radnych jednogłośnie ZA wprowadzeniem do porządku obrad; trzeci 

w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi z dnia 16 września 2024 r. – Radni przegłosowali wniosek, 18/18 obecnych 

na sali Radnych jednogłośnie ZA wprowadzeniem do porządku obrad; czwarty w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania skargi organowi 

właściwemu – Radni przegłosowali wniosek, 18/18 obecnych na sali Radnych jednogłośnie 

ZA wprowadzeniem do porządku obrad. Kolejny wniosek złożyła Pani Wiceburmistrz w sprawie 

zdjęcia z porządku obrad punktu pt. „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany kategorii 

dróg.” oraz wprowadzenia do porządku obrad punktu pt. „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zmiany kategorii dróg.”, ponieważ nastąpiły zmiany w treści uchwały. – Radni przegłosowali 

najpierw wniosek w sprawie zdjęcia punktu z porządku obrad, 18/18 obecnych na sali Radnych 

jednogłośnie ZA zdjęciem punktu z porządku obrad, następnie Radni przegłosowali wniosek za 

wprowadzeniem punktu do porządku obrad, 18/18 obecnych na sali Radnych jednogłośnie 

ZA wprowadzeniem punktu do porządku obrad. Przewodnicząca Rady Miasta Pani Sylwia 

Jaźwińska zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku obrad dotyczącego rozpatrzenia  projektu uchwały 

w sprawie powołania Rady Społecznej Miejskiego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Kobyłce, ponieważ najpierw należy wprowadzić zmiany w Statucie MSPZOZ, 

polegającej na zwiększeniu ilość członków wybranych z pośród Rady Miasta do Rady Społecznej 

MSPZOZ – Radni przegłosowali wniosek, 18/18 obecnych na sali Radnych jednogłośnie 

ZA zdjęciem punktu z  porządku obrad. Wprowadzono zmiany do porządku obrad. 
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Radni przystąpili do głosowania za zatwierdzeniem zmienionego porządku obrad, w głosowaniu 

wzięło udział 18 Radnych, wszyscy jednogłośnie ZA zatwierdzeniem porządku obrad. 

Porządek obrad VI sesji został zmieniony oraz zatwierdzony przez Radę Miasta.  
 

Ad. 3. Zatwierdzenie protokołu z V Sesji Rady Miasta Kobyłka. 
 

Przewodnicząca Rady Miasta zapytała Radnych, czy mają uwagi do przedłożonego przed sesją 

protokołu z V Sesji Rady Miasta Kobyłka. Radni nie wnieśli uwag. Przewodnicząca Rady Miasta 

przeszła do przeprowadzenia głosowania za zatwierdzeniem protokołu z V Sesji Rady Miasta 

Kobyłka. W głosowaniu wzięło udział 18 Radnych, wszyscy opowiedzieli się ZA. Protokół został 

zatwierdzony.  

 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Kobyłka. 
 

Przewodnicząca Rady Miasta skierowała zapytanie do Państwa Radnych, czy są pytania 

do sprawozdania oraz czy Radni są za odczytywaniem sprawozdania Burmistrza Miasta podczas 

sesji. Sprawozdanie zostało udostępnione Radnym przed sesją do materiałów na sesję. 

Radni postanowili o nieodczytywaniu sprawozdania podczas sesji i przejściu do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Kobyłka z działalności 

między sesjami.  

Głos zabrała Pani Przewodnicząca Rady, kierując zapytanie czy są pytania do przedłożonego 

Radnym przed sesją Sprawozdania z działalności Przewodniczącej Rady Miasta między 

sesjami. Radni nie wnieśli uwag, ani nie skierowali pytań do sprawozdania. Przewodnicząca 

Rady przeszła więc do kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad. 6. Pytania od mieszkańców. 

Pytania skierowane przez mieszkańców przed VI sesją Rady Miasta: 

 
1) Dlaczego Nasz Burmistrz spędza tyle czasu na uroczystościach i obchodach, a sprawy 

proste, takie jak remont schodów do urzędu stoją od miesiąca? Proszę o informację, 

ile godzin pracy burmistrz poświęcił w miesiącu lipcu i sierpniu na uroczystości, 

a ile na pracę na rzecz infrastruktury miejskiej. Drugie pytanie, czy Rada Miasta 

to kontroluje, czy udaje, że nie widzi niegospodarności Pana Burmistrza? To pytanie proszę 

do Pani Przewodniczącej Jaźwińskiej, skoro kieruje pracami Rady Miasta. Bardzo proszę 

o odpowiedź, bo 4 miesiące mijają i żadnych dobrych pomysłów wybranego 

Pana Burmistrza jeszcze nie zobaczyłem. 

 

ODPOWIEDŹ WICEBURMISTRZA MIASTA: 

Remont schodów wejściowych do budynku Urzędu został wykonany miesiąc 

przed zakładanym terminem. W związku z koniecznością wzmocnienia konstrukcji schodów 

konieczne było wylanie betonowych elementów. Ich wiązanie - ok trzytygodniowe- 
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wymagało przerwy w innych pracach. Był to wymóg technologiczny. Prace wykonano 

zatem w zwieszonym zakresie a mimo to przed terminem. Już w momencie zadawania 

pytania schody były dostępne.  

Uroczystości miejskie są organizowane najczęściej w ciągu dni wolnych od pracy 

lub po godzinach pracy. Uczestnicy - w tym Burmistrz Miasta Kobyłka- biorą w nich udział 

w ramach wolnego czasu. Obecność burmistrza w pracy potwierdzają podpisy na liście. 

Praca Burmistrza, w wymiarze ok 10 godzin dziennie, a w tygodniu komisyjnym 

ok. 12 godzin, jest podyktowana dużą ilością spraw związanych z funkcjonowaniem Miasta. 

Burmistrz zaprasza chętne osoby do zapoznania się ze szczegółami swojej pracy. 

 

ODPOWIEDŹ PRZEWODNICZĄCEJ RADY MIASTA: 

Rada Miasta zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa pełni funkcję kontrolną 

wobec działań Burmistrza. Kontrola ta realizowana jest między innymi poprzez 

rozpatrywanie sprawozdań z wykonania budżetu, pracę Komisji Rewizyjnej, interpelacje 

i zapytania radnych, debaty nad raportem o stanie gminy. Chciałabym tutaj podkreślić, 

że wszelkie informacje na temat pracy Burmistrza oraz Rady Miasta są jawne i dostępne 

dla mieszkańców np. w Biuletynie Informacji Publicznej. Jeśli osoba zadająca pytanie ma 

konkretne zastrzeżenia dotyczące gospodarności Pana Burmistrza, może skorzystać 

z przysługującego prawa, jakim jest złożenie skargi na działalność Burmistrza do Rady 

Miasta, która jest organem uprawnionym do jej rozpatrzenia. Ze swojej strony mogę 

zapewnić, że Rada Miasta wypełnia swoje obowiązki zgodnie z prawem, a prace kontrolne 

są realizowane z należytą starannością. Działamy na rzecz mieszkańców i każda kwestia, 

która wymaga wyjaśnienia zostanie podjęta w odpowiednim trybie. Natomiast co do spotkań 

Pana Burmistrza w jego wolnym czasie uważam, ze to się tylko chwali, że wychodzi 

do mieszkańców w czasie, który jest dla niego wolnym. Dziękuję. 

 

2) Przy ul. Zielonej (przed skrzyżowaniem z ul. Szpotańskiego, patrząc od McDonalda) 

od wielu tygodni brakuje znaku D-1 (droga z pierwszeństwem przejazdu) a stoi tam tylko 

sam słupek po nim. Czy można doprowadzić do tego, że znak ten znów się pojawi? 

Inicjatywa społeczna "Dbamy O Miasto" ("DOM"). 

 

ODPOWIEDŹ: 

Dokonamy kontroli oznakowania w mieście, w razie stwierdzenia 

nieprawidłowości/braków, oznakowanie zostanie uzupełnione o zniszczone/skradzione 

elementy. 

 

3) Przy ul. Warszawskiej , na wysokości nr 8A, stoi przy chodniku ławeczka. Od długiego już 

czasu w godz. 17-19 jest ona codziennie okupowana przez grupę tych samych 3-4 

mężczyzn. Siedzą tam popijając alkohol (po drugiej stronie ulicy mają sklep "Lewiatan") 

lub już upici wypoczywają tam. Wracających w tym czasie z pracy mieszkańców 

bulwersuje ich widok. Może warto byłoby usunąć tę ławeczkę, gdy służy ona tylko pijakom. 

Inicjatywa społeczna "Dbamy O Miasto" ("DOM"). 
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ODPOWIEDŹ: 

Ławeczka została zdemontowana.  

 

4) Czy możliwe jest odświeżenie przejścia podziemnego przy stacji w Kobyłce? Zarówno 

mieszkańcy, jak i osoby przyjezdne przechodząc tamtędy muszą mierzyć się z okropnym 

zapachem moczu, który oddawany jest pod drzwiami windy. Nie jest to dobra reklama dla 

naszego miasta. Inicjatywa społeczna "Dbamy O Miasto" ("DOM"). 

 

ODPOWIEDŹ: 

Przejście podziemne PKP Kobyłka jest systematycznie czyszczone z nieczystości stałych 

oraz zamiatane z piachu. A odświeżenie czyli (pomalowanie) Urząd Miasta Kobyłka nie ma 

takiej możliwości ponieważ zarządcą przejścia jest PKP. 

Miasto zwróci się do zarządcy o odświeżenie przejścia. 

 

5) Dzień dobry, Uprzejmie proszę o informacje jaki jest etap projektu/ dalsze plany budowy 

żłobka publicznego w dzielnicy Nadarzyn. 

 

ODPOWIEDŹ: 

Na chwilę obecną Miasto Kobyłka posiada koncepcję projektu budowy żłobka w dzielnicy 

Nadarzyn. Analizowane są możliwości realizacji obiektu.  

 

6) Zasłonięty znak - ul. Cicha/Leśna. Czy pracownicy urzędu mogą przyciąć gałęzie w tych 

i w innych podobnych miejscach, by znaki były w pełni widoczne? Zasłonięty znak, a drugi 

przekręcony - ul. Poprzeczna/Leśna. 

 

ODPOWIEDŹ: 

Dokonamy kontroli oznakowania w mieście. Wydział Gospodarczy dokona przycięcia 

gałęzi. Znaki drogowe zostaną niezwłocznie odsłonięte. 

 

7) Z uwagi na rozkwit zieleni, w kilku miejscach naszego miasta znaki drogowe zostały 

zasłonięte przez gałęzie i liście. O ile mieszkańcy Kobyłki znają te znaki na pamięć, o tyle 

dla przyjezdny kierowców zasłonięte znaki (szczególnie znaki "Stop") mogą stanowić 

poważne zagrożenie w ruchu drogowym. Na tym zdjęciu znak na ul. Nadarzyn. "Dbamy 

o nasze Miasto" (DOM) 

 

ODPOWIEDŹ: 

Dokonamy kontroli oznakowania w mieście. Wydział Gospodarczy dokona przycięcia 

gałęzi. Znaki drogowe zostaną niezwłocznie odsłonięte. 

 

8) Czy w związku ze zmianami, jakie wprowadzono 1 lipca tego roku, by do recyklingu 

trafiały plastikowe butelki po napojach razem z nakrętkami, wystawianie przed MOK 

pojemnika w kształcie serca przeznaczonego na same nakrętki od napojów ma jeszcze sens? 
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ODPOWIEDŹ: 

Kosze na nakrętki są usytuowane na terenie Miasta Kobyłka w celach dobroczynnych - 

zawartość przekazujemy prywatnie na rzecz niepełnosprawnego dziecka. Rodzice cyklicznie 

(kiedy zapełnią się pojemniki) odbierają od nas nakrętki. Do momentu wejścia w życie 

systemu kaucyjnego czyli do 1 stycznia 2025 r. mają one swoją zasadność, ponieważ w 

gospodarstwach domowych są jeszcze w obiegu butelki "starego typu" które nie mają 

przytwierdzonych nakrętek i każdy kto ma wolę wspomóc w taki sposób chore dziecko 

może to zrobić. Po wejściu w życie systemu kaucyjnego Miasto Kobyłka dostosuje odbiory 

w tym zakresie do wymogów prawa. 

Nie mamy podpisanej współpracy z żadną fundacją. Od kiedy w Kobyłce stanęły serca na 

nakrętki, żadna fundacja nie wyraziła chęci współpracy. Nakrętki przekazujemy prywatnie 

na rzecz osoby potrzebującej. Nakrętki odbierane są cyklicznie, kiedy zapełnią się 

pojemniki.  

 

9) Szanowni Państwo, proszę o wyjaśnienie, dlaczego na kobyłkowskich drogach przed 

skrzyżowaniami z drogami, których wlot jest tylko z lewej strony (np. na ul. Turowskiej 

czy ul. Leśnej) stawiane są znaki D-1, czyli droga z pierwszeństwem. Przecież pojazd 

jadący taką drogą, i bez tego znaku ma pierwszeństwo przed tym, który znajduje się 

na drodze z lewej. Przepisy jasno normują, kiedy stawia się znak D-1 i kiedy można 

go na tej samej drodze powtórzyć. Znaki te na niektórych ulicach są powtarzane 

bezpodstawnie. Szkoda publicznych pieniędzy. 

 

ODPOWIEDŹ: 

Montaż oznakowania w mieście poprzedzony jest wykonaniem projektu organizacji ruchu 

przez projektanta branży drogowej, posiadającego stosowne uprawnienia. Następnie projekt 

taki opiniowany jest przez Wydział Ruchu Drogowego Komendy Policji i Wydział Dróg 

Powiatowych Starostwa Powiatowego w Wołominie. Dopiero po weryfikacji projektu 

i uzyskaniu pozytywnych opinii, montowane jest oznakowanie. 

 

10) Czy na ul. Warszawskiej, na wysokości tunelu oraz pierwszego skrzyżowania 

z ul. Turowską, czyli na odcinku całej długości lasu, można by postawić znaki" koniec 

terenu zabudowanego" (oczywiście plus znaki ograniczające tam prędkość), 

tak by po zmroku można było używać tam świateł drogowych, co ułatwiałoby unikania 

kolizji z przebiegającymi tam zwierzętami (lisy, koty, itd.)? 

 

ODPOWIEDŹ: 

Montaż oznakowania w mieście poprzedzony jest wykonaniem projektu organizacji ruchu 

przez projektanta branży drogowej, posiadającego stosowne uprawnienia. Następnie projekt 

taki opiniowany jest przez Wydział Ruchu Drogowego Komendy Policji i Wydział Dróg 

Powiatowych Starostwa Powiatowego w Wołominie. Dopiero po weryfikacji projektu i 

uzyskaniu pozytywnych opinii, montowane jest oznakowanie. O słuszności / potrzebie 

zamontowania określonych znaków, decydują więc stosowne organy, nie ma więc mowy o 

dowolności montowania oznakowania. 
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11) Ulica Ułanów - od strony ul. Poniatowskiego - jest tak wąska, że nie można w nią skręcić, 

gdy jedzie nią z przeciwnego kierunku pojazd. Na odcinku kilkudziesięciu metrów 

samochody nie są w stanie przejechać obok siebie. Czy nie można byłoby jakoś temu 

zaradzić, chociażby w ten sposób, żeby zrobić z niej ulicę jednokierunkową? Podobna 

sytuacja jest z ul. Sosnową od strony ul. Poprzecznej. Tam też jest tak wąsko, że samochody 

jadące w przeciwnych kierunkach nie wyminą się. 

 

ODPOWIEDŹ: 

Montaż oznakowania w mieście poprzedzony jest wykonaniem projektu organizacji ruchu 

przez projektanta branży drogowej, posiadającego stosowne uprawnienia. Następnie projekt 

taki opiniowany jest przez Wydział Ruchu Drogowego Komendy Policji i Wydział Dróg 

Powiatowych Starostwa Powiatowego w Wołominie. Dopiero po weryfikacji projektu 

i uzyskaniu pozytywnych opinii, montowane jest oznakowanie. O słuszności / potrzebie 

zamontowania określonych znaków, decydują więc stosowne organy, nie ma więc mowy o 

dowolności montowania oznakowania. 

 

12) W związku z grupującymi się osobami nietrzeźwymi w rejonie sklepu "Lewiatan" przy ul. 

Warszawskiej, które spożywają na ulicy alkohol i oddają mocz na tyłach tamtejszego ciągu 

budynków, zachodzi uzasadnione podejrzenia, że zaopatrują się one w alkohol właśnie w 

tym sklepie, co stanowiłoby naruszenie przepisów prawa. W związku z tym zasadne jest 

dokonanie przez właściwych do tego pracowników UM kontroli sprzedaży alkoholu przez 

pracowników "Lewiatana", ale nie tylko pro forma, lecz połączonej też np. z obserwacją z 

samochodu tego sklepu pod kątem ujawnienia osób nietrzeźwych kupujących tam alkohol. 

Gdyby kupujący nietrzeźwi po wyjściu ze sklepu tłumaczyli się, że alkohol kupili gdzie 

indziej, można porównać nr serii posiadanego przez nich alkoholu z tym sprzedawanych w 

sklepie oraz sprawdzić, czy o tej godzinie dokonano zapisu takiej transakcji w kasie 

sklepowej. Jednocześnie proszę o informację, kiedy ostatni raz kontrolowano pod tym 

kątem powyższy sklep. 

 

ODPOWIEDŹ: 

Kontrole punktów sprzedaży napojów alkoholowych w zakresie przestrzegania zasad 

i warunków korzystania z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeprowadza: 

Organ zezwalający lub, na podstawie jego upoważnienia, straż gminna lub członkowie 

gminnej komisji rozwiązywania problemów alkoholowych. 

Zgodnie z Regulaminem Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w Kobyłce do jej zadań należy między innymi: 

- rozpatrywanie informacji i wniosków dotyczących sprzedaży napojów alkoholowych, 

- zwracania się o informację do Policji w sprawach związanych z interwencjami 

dotyczącymi nieprzestrzegania przepisów ustawy o wychowaniu w trzeźwości 

i przeciwdziałania alkoholizmowi, 
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- opracowywanie wniosków do Policji w sprawie wszczęcia postępowania wobec 

sprzedawców właścicieli punktów sprzedaży napojów alkoholowych, łamiących przepisy 

ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałania alkoholizmowi, 

- kontrola przestrzegania zasad i warunków korzystania z zezwoleń na sprzedaż alkoholu. 

Zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych cofa się w przypadku nieprzestrzegania 

określonych w ustawie zasad sprzedaży napojów alkoholowych, a w szczególności: 

- sprzedaży i podawania napojów alkoholowych osobom nieletnim, nietrzeźwym, 

na kredyt lub pod zastaw; 

- powtarzającego się co najmniej dwukrotnie w okresie 6 miesięcy, w miejscu 

sprzedaży lub najbliższej okolicy, zakłócania porządku publicznego w związku 

ze sprzedażą napojów alkoholowych przez dany punkt sprzedaży, gdy prowadzący 

ten punkt nie powiadamia organów powołanych do ochrony porządku publicznego; 

- wprowadzenia do sprzedaży napojów alkoholowych pochodzących z nielegalnych źródeł; 

- przedstawienia fałszywych danych w oświadczeniu, 

- popełnienia przestępstwa w celu osiągnięcia korzyści majątkowej przez osobę 

odpowiedzialną za działalność przedsiębiorcy posiadającego zezwolenie; 

- orzeczenia, wobec przedsiębiorcy będącego osobą fizyczną albo wobec osoby 

odpowiedzialnej za działalność przedsiębiorcy posiadającego zezwolenie, 

zakazu prowadzenia działalności gosp. objętej zezwoleniem. 

W maju bieżącego roku Miasto Kobyłka zleciło kontrolę sprzedaży napojów alkoholowych 

w sklepach osobom, które nie ukończyły 18 roku życia, w tym we wskazanym sklepie na ul. 

Warszawskiej 3. Kontrola nie wykazała sprzedaży alkoholu osobom nieletnim i naruszenia 

tym samym przepisów prawa. 

Kwestie dotyczące łamania przepisów bądź bezpieczeństwa powinny być bezpośrednio 

zgłaszane przez osobę będącą świadkiem do organów ścigania tj. policji w momencie 

ich wystąpienia. 

 

13) Przy ul. Lipowej (przy skrzyżowaniu z ul. Zieloną) stoją kontenery na odzież. Od długiego 

już czasu na prawo od nich wyrzucane są śmieci. Sytuacja taka jest nie do przyjęcia, bo ani 

to estetyczne, ani higieniczne, a może tylko być rozwlekane przez zwierzęta. Jest kilka 

rozwiązań: albo zobowiązać właścicieli do przestawienia gdzieś indziej tych kontenerów 

(pytanie, czy w ogóle mają oni zgodę, by one tam stały), albo przydzielić pracownikom 

technicznym UM zadanie stałego oczyszczania tego miejsca albo zainstalować foto-pułapkę. 

Inicjatywa Obywatelska "Dbamy O Miasto" ("DOM") 

 

ODPOWIEDŹ: 

Odpowiadając na pytanie informuję że nieczystości stałe z ww. rejonu są systematycznie 

sprzątane a kontenery na odzież zostały zabrane z ww. rejonu i przestawione w inne 

miejsce. Jednocześnie informuję, że kontenery na odzież są ustawiane za zgodą Urzędu 

Miasta Kobyłka. 

 

14) Często widać, że kartony są wystawiane przed posesje a nie darte i pakowane do worków 

niebieskich. Czy to jest prawidłowe? Dlaczego odbiorca śmieci odbiera kartony 
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nie zapakowane do worków niebieskich. Czy tak można robić i czy to jest w umowie 

z odbiorcą śmieci. Dlaczego nie ma informacji nigdzie na ten temat. Widać, że jedni 

mieszkańcy są głupi, bo drą kartony i pakują do worków niebieskich, a drudzy maja 

to gdzieś i wyrzucają je tylko przed posesje, bo i tak odbiorca śmieci je zabierze (dlaczego 

kartony te są odbierane przez firmę sprzątającą)? Proszę o wyjaśnienie jaka sytuacja jest 

prawidłowa i poinformowanie o tym mieszkańców. 

 

ODPOWIEDŹ: 

Prawidłową formą oddawania odpadów jest wystawianie ich przed posesję 

w przeznaczonych do tego pojemnikach/workach. 

Zarówno Umowa z Wykonawcą (firmą odbierającą odpady z terenu Miasta Kobyła), 

jak i Regulamin Utrzymania Czystości i porządku na terenie Miasta Kobyłka mówią 

o oddawaniu odpadów w ww. formie. Duże kartony po sprzęcie RTV AGD, meblach itp. 

które mogą stanowić trudność w pakowaniu ich do worków na odpady mieszkańcy mogą 

oddawać na PSZOK. Odpady powinny być każdorazowo oznakowane naklejką.  

 

15) Na ulicy Kazimierza Wielkiego (od strony Nadmy), tuż przed wjazdem na jej odcinek 

biegnący wzdłuż lasu, stoi znak "koniec terenu zabudowanego". Jest to najbardziej brudny 

znak w całej Kobyłce, co chluby naszemu miastu nie przysparza. Czy jest możliwość, żeby 

przywrócić jego czytelność? ("Dbamy O Miasto") 

ODPOWIEDŹ: 

Dokonamy kontroli oznakowania w mieście. Wydział Gospodarczy dokona oczyszczenia 

znaku lub wymiany go na nowy, jeśli zajdzie taka konieczność.  

 

16) Szanowni Państwo, czy możliwe jest postawienie na Maciołkach przy placu zabaw 

przy ul. Dworkowej, budki na używane książki czyli tzw. bookstopu (bookcrossingu)? 

Jedyne takie miejsce w Kobyłce funkcjonuje daleko stąd, bo przy bibliotece. 

Przedsięwzięcie takie nie jest drogie, a mogłoby być pożyteczne nie tylko dla rodziców 

przychodzących na plac zabaw ze swoimi pociechami, ale i dla innych mieszkańców 

tutejszego osiedla. 

 

ODPOWIEDŹ: 

Propozycja zostanie przeanalizowana, jednakże z uwagi na liczne akty wandalizmu 

w okolicach ul. Dworkowej (zniszczenia na placu zabaw, dewastacja luster drogowych), 

możliwość realizacji wydaje się wątpliwa. 

 

17) Czy nabrzeże rzeki Długiej od strony Kobyłki było ostatnio kontrolowane? Czy jest 

ono odpowiednio zabezpieczone przed ewentualną powodzią? Czy planowane są tam jakieś 

prace podnoszące poziom bezpieczeństwa przed zalaniem? 
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ODPOWIEDŹ: 

Za właściwy stan linii brzegowej rzeki Długiej na terenie powiatu wołomińskiego 

odpowiada Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, a dokładniej Zarząd Zlewni 

w Dębem. Urząd ten jest odpowiedzialny za konserwację, utrzymanie i monitorowanie stanu 

technicznego linii brzegowej oraz wszelkich urządzeń wodnych, które mogą wpływać 

na stan rzeki. W ramach tych działań, Wody Polskie przeprowadzają m.in. prace 

utrzymaniowe, takie jak koszenie roślinności, usuwanie przeszkód w przepływie wody itp. 

Granice Miasta Kobyłka stanowi jeden brzeg rzeki Długa długości około 400 m zaś sama 

rzeka nie znajduje się na terenie Miasta Kobyłka. 

 

18) Mając na względzie aktualną klęskę powodzi w Polsce i biorąc pod uwagę klęski 

żywiołowe, które mogą zagrażać naszemu miastu, budynkom i ludności (ulewne opady 

deszczu, pożary, huragany), proszę o informacje, jakie działania planuje Urząd Miasta 

w celu przeciwdziałania skutkom ewentualnego wystąpienia takich zdarzeń w Kobyłce. 

Czy UM dysponuje szacunkowymi informacjami, ile procentowo budynków i gospodarstw 

w naszym mieście nie posiada ubezpieczenia od klęsk żywiołowych? Czy mieszkańcy 

Kobyłki zachęcani są w jakikolwiek sposób przez Urząd Miasta do wykupowania tego typu 

ubezpieczeń? 

 

ODPOWIEDŹ: 

Na wypadek zdarzeń niepożądanych (podtopienia, pożary, silne wiatry, huragany, trąby 

powietrzne) i pomocy mieszkańcom miasta jest przygotowana OSP w Kobyłce. Strażacy 

mają u siebie sprzęt i wyposażenie do walki ze skutkami anomalii pogodowych. Mają 

również sprzęt alpinistyczny do pracy na dachach przy silnych podmuchach wiatru oraz 

odpowiednie przeszkolenie.  

Przy okazji zachęcamy mieszkańców zainteresowanych niesieniem pomocy do włączenie 

się w prace OSP. 

Dodatkowo wg planu kryzysowego Hotel Gregory, przyjmie pod "swój dach" osoby, 

które wskutek zjawisk niepożądanych utracą dach nad głową lub stracą dobytek życia.  

Ubezpieczenie mienia, poza OC pojazdów mechanicznych, jest dobrowolne i zależy 

od samych właścicieli – Urząd Miasta nie ma na to wpływu. Propozycja promocji 

ubezpieczania zostanie poddana ocenie (wg rozeznania, gminy takich promocji 

nie prowadzą). 

Urząd Miasta nie dysponuje szacunkowymi informacjami, ile procentowo budynków 

i gospodarstw w naszym mieście nie posiada ubezpieczenia od klęsk żywiołowych.  

 

19) W Kobyłce jest kilka tablic z planem miasta. Jedna z nich stoi przy zbiegu ul. Ręczajskiej 

i Nadarzyńskiej. Lokalizacja jej nie jest zbyt fortunna, gdyż stoi akurat po tej stronie 

ul. Ręczajskiej, gdzie nie poruszają się piesi, bo nie ma tam chodnika. O wiele bardziej 

przydałaby się w rejonie wyjścia z przejścia podziemnego przy stacji PKP od strony 

Sosnówki. Prosimy o rozważenie zmiany jej lokalizacji. Może warto byłoby też postawić 

kilka nowych tablic, szczególnie przy wlotach do miasta tras rowerowych, których 

wykonanie i ustawienie sponsorowane byłoby przez usługodawców, sprzedawców 
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i przedsiębiorców z Kobyłki, którzy w zamian za to umieszczaliby na tych tablicach, 

po obu bokach planu miasta, swoje reklamy. "Dbamy O Miasto" 

 

ODPOWIEDŹ: 

Postawienie tablicy wymaga uzyskania stosownych zgód, pozwoleń. Lokalizacja i potrzeba 

montażu tablicy / tablic, zostanie przeanalizowana, tym bardziej, że obecne tablice 

nie uwzględniają nowej sieci dróg w Kobyłce. 

 

20) Na końcu ul. Napoleona, tuż przy torach, stoi tablica z planem naszego miasta. Plan ten jest 

całkowicie wypalony przez słońce, co sprawia, że nie można z niego korzystać, 

a przy okazji nieestetycznie wygląda. Warto więc byłoby albo umieścić tam nowy plan, 

a tablicę przestawić tak, by stała przodem do ul. Napoleona, albo całkowicie ją usunąć. 

"Dbamy O Miasto" 

 

ODPOWIEDŹ: 

Zaplanowana zostanie wymiana tablicy z planem na nową. 

 

21) Przy ul. Nowej (na tyłach budynku przy ul. Wołomińskiej 2A), całodobowo przechowywane 

są kontener i worki z odpadami pochodzące z punktów usytuowanych w tym budynku. 

W naszej ocenie śmiecie nie powinny się tam znajdować, bo zastawiają dróżkę prowadzącą 

obok jezdni, która to dróżka raczej nie należy do właścicieli tych punktów. Jest to też mało 

estetyczna wizytówka naszego miasta dla osób wysiadających z pociągu. "Dbamy 

O Miasto" 

 

ODPOWIEDŹ: 

Urząd Miasta jest w trakcie weryfikacji zgłoszenia (ze wstępnych ustaleń z WI wynika, 

że działka, na której stoi kontener i worki z odpadkami należy do miasta).  

 

22) Czy możliwe jest przestawienie na bok wszystkich czterech słupów elektrycznych 

z doczepionymi do nich tablicami ostrzegawczymi dla kierowców, które stoją w pasie jazdy 

przy ul. Broniewskiego, co poprawiłoby nie tylko bezpieczeństwo w ruchu, ale też i estetykę 

tej ulicy? "Dbamy O Miasto" 

 

ODPOWIEDŹ: 

Przestawienie słupów wymaga uzyskania pozwolenia (warunków) od PGE, wykonania 

dokumentacji, a następnie uzyskania pozwolenia na przebudowę.  

 

23) Załączone zdjęcie przedstawia fragment skrzyżowania przy zbiegu ul. Nałkowskiego 

z ul. Wspólną. Widać na nim ogrodzenie porosłe krzakami. W krzakach ukryty jest znak 

drogowy, tak, że widać tylko dolną część słupka, a także dwie tabliczki z nazwami ulic. 

Takich miejsc jest w naszym mieście więcej. Prosimy o podjęcie działań zmierzających 

do przywrócenia prawidłowego stanu rzeczy albo przez pracowników UM albo poprzez 

zobligowanie do tego właścicieli posesji, na której rosną krzaki. "Dbamy O Miasto" 
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ODPOWIEDŹ: 

Dokonamy kontroli oznakowania w mieście. Wydział Gospodarczy dokona przycięcia 

gałęzi w celu uwidocznienia znaków. 

 

24) Zgodnie z oznakowaniem ul. Fałata jest drogą jednokierunkową, prowadzącą 

od ul. Ręczajskiej do Leśnej. Jednak każdego dnia, i to wielokrotnie, kierujący pojazdami 

łamią przepisy poruszając się nią "pod prąd" by dojechać do ul. Ręczajskiej. Bardzo 

prosimy o rozważenie możliwości postawienia na ul. Fałata przed skrzyżowaniem 

z ul. Ręczajską znaku B-2 (zakaz wjazdu), co może trochę otrzeźwi niektórych kierowców 

i poprawi bezpieczeństwo drogowe na tym skrzyżowaniu. "Dbamy O Miasto" 

 

ODPOWIEDŹ: 

Montaż oznakowania w mieście poprzedzony jest wykonaniem projektu organizacji ruchu 

przez projektanta branży drogowej, posiadającego stosowne uprawnienia. Następnie projekt 

taki opiniowany jest przez Wydział Ruchu Drogowego Komendy Policji i Wydział Dróg 

Powiatowych Starostwa Powiatowego w Wołominie. Dopiero po weryfikacji projektu 

i uzyskaniu pozytywnych opinii, montowane jest oznakowanie. O słuszności / potrzebie 

zamontowania określonych znaków, decydują więc stosowne organy, nie ma więc mowy 

o dowolności montowania oznakowania. 

 

25) Witam, mam pytanie, czy jest możliwość, aby mogła być przeprowadzana co jakiś czas 

kontrola prędkości na ul. Jasińskiego? Ulica ta do momentu otwarcia wiaduktu znajdowała 

się w rejonie dozwolonej prędkości 30, teraz jest 50, jednak wielokrotnie ta prędkość jest 

przekraczana przez samochody osobowe jak również przez samochody ciężarowe o dużym 

tonażu. 

 

ODPOWIEDŹ: 

Uwaga ta zostanie przekazana Komisariatowi Policji w Kobyłce. 

 

26) Witam, mam pytanie kto będzie zajmował się budową przejścia dla pieszych 

na skrzyżowaniu ul. Jasińskiego i ul. Emilii Plater, jeśli po ostatnich informacjach odcinek 

ul. Jasińskiego przejmuje powiat? O te przejście dla pieszych dopytuję już od roku 

i na marcowej sesji tego roku ,była mowa, że na tej właśnie sesji będą Państwo przesuwać 

środki w budżecie, aby zlecić wykonanie dokumentacji zmiany organizacji ruchu 

i zaprojektować przejście .Szkoda , że nie został dopilnowany projekt budowy i rozbudowy 

ul. Jasińskiego przez inwestora Burmistrz Miasta Kobyłka, bo zapewne, można by było już 

korzystać z tego przejścia. 

 

ODPOWIEDŹ: 

Za budowę przejścia dla pieszych na wskazanym odcinku odpowiedzialny będzie Starostwo 

Powiatu Wołomińskiego. 
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27) Witam serdecznie Pana Burmistrza i Radę Miasta, mam pytanie czy już została wydana 

decyzja ZRID na ul. Wesołą, która ma znaczenie przy wydaniu decyzji ZRID 

na ul. Nowoprojektowaną, ponieważ obie te inwestycje łączą się ze sobą jak było 

to mówione na marcowej sesji, jeśli nie to czy miasto nie straci dofinansowania w kwocie 

dwóch milionów do ul. Nowoprojektowanej? 

 

ODPOWIEDŹ: 

W maju bieżącego roku Urząd Miasta pozyskał decyzję o zezwoleniu na realizację 

inwestycji drogowej na budowę ul. Wesołej. Dofinansowanie, które pierwotnie planowane 

było na budowę fragmentu nowoprojektowanej drogi zostało przeznaczone na budowę 

łącznika ul. Orszagha z ul. Warszawską i drogi dojazdowej do ul. Fałata.  

 

28) Czy jest szansa na obiecywany w kampanii budynek klubowy dla Wichru Kobyłka 

na 100 lecie istnienia klubu w 2026 roku? 

 

ODPOWIEDŹ: 

Chcemy wyasygnować środki na projekt w roku 2025. 

 

29) Na jakim etapie jest budowa żłobka państwowego na Nadarzynie? Czy już posiadamy 

chociaż projekt architektoniczny tej inwestycji? 

 

ODPOWIEDŹ: 

Miasto Kobyłka posiada koncepcję projektu budowy żłobka na Nadarzynie.  

 

30) W planach wydatków Miasta Kobyłka na 2024 rok widnieje pozycja: „Budowa boiska 

przy ulicy Przyjacielskiej” za 20 000 zł. O jakie boisko konkretnie chodzi? 

 

ODPOWIEDŹ: 

Kwota przeznaczona w budżecie Miasta Kobyłka na 2024 rok dotyczy wykonania 

dokumentacji projektowej budowy boiska wielofunkcyjnego (piłka ręczna, koszykówka, 

siatkówka). Planujemy wykonać boisko o wymiarach 23 x 10 m.  

 

31) Kiedy zostanie obiecany remont ronda Cudu nad Wisłą. 

 

ODPOWIEDŹ: 

Ze względu na specyfikę miejsca w pierwszej kolejności będzie zlecone przygotowanie 

koncepcji zagospodarowania (w tym zakres remontu, ew. inny przebieg ulic, tereny 

zielone). Uwzględnienie ww. zamówienia będzie omawiane przy tworzeniu budżetu 

na 2025 rok. 

 

32) Czy wykonano umowę dotyczącą projektu ulicy Broniewskiego? Jeśli tak, to kiedy znajdzie 

się w planie do realizacji, czyli kiedy będą przewidziane środki budżetowe na roboty 

budowlane? 
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ODPOWIEDŹ: 

Umowa na wykonie dokumentacji projektowej drogi w ul. Broniewskiego zawarta 

jest do 16 grudnia bieżącego roku. W chwili obecnej trwają prace nad planem budżetu 

Miasta Kobyłka na 2025 rok i Wieloletnią Prognozą Finansową na lata 2025-2043.  

 

33) W związku z propozycją wprowadzenia na najbliższej sesji Rady Miasta nowego 

przedsięwzięcia bieżącego pn. „Opracowanie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu północnej części Miasta Kobyłka” zwracam się z prośbą o wskazanie 

w jakim terminie mieszkańcy będą mogli zgłaszać uwagi do projektu tego planu. Wyłożenie 

planu miało być w 2024 roku. Co spowodowało opóźnienia w tej kwestii? 

 

ODPOWIEDŹ: 

Termin wnoszenia uwag zostanie określony w zawiadomieniu o wyłożeniu projektu 

do publicznego wglądu. Obecnie nie można wskazać tego terminu, ponieważ brakuje nam 

stanowiska Marszałka Województwa Mazowieckiego, a to ma być wyrażone 

do 9 października br. Brak stanowiska Marszałka jest powodem dużego opóźnienia 

w realizacji tego planu. 

 

34) Czy rozważana była możliwość zmiany pierwszeństwa przejazdu na skrzyżowaniu 

ulicy Poniatowskiego i Hubala na czas prowadzenia remontu drogi nr 634? W chwili 

obecnej w godzinach popołudniowych tworzą się w tym miejscu korki (w ciągu ulic Hubala 

w Kobyłce i Ossowskiej w Zielonce), ciągnące się od ulicy Poniatowskiego aż do stacji PKP 

Zielonka. 

 

ODPOWIEDŹ: 

Trwa analiza możliwości zmiany pierwszeństwa, w tym korespondencja z Mazowieckim 

Zarządem Dróg Wojewódzkich. W przypadku zmiany organizacji ruchu Miasto chce 

zminimalizować zagrożenie tzw. „jazdy na pamięć”, co powodowałoby stłuczki, poprzez 

montaż tymczasowych progów zwalniających.  

 

35) Czy planowane jest dostosowanie karty kobyłczanina do możliwości elektronicznego 

"odbijania" jej na wołomińskim basenie. W chwili obecnej dane z karty są ręcznie 

przepisywane na kartkę przez osoby pracujące w kasach pływalni. Wołomin 

już przystosował swoje karty do tej funkcjonalności. 

 

ODPOWIEDŹ: 

Istnieje taka możliwość i Urząd Miasta jest w stanie zaopatrzyć okoliczne baseny w taką 

funkcjonalność, jednak wiąże się to z pewnymi kosztami, które obecnie są analizowane. 

Jeśli uda się zabezpieczyć odpowiednie środki na ten cel to taka funkcjonalność zostanie 

wprowadzona nie tylko na basenie w Wołominie ale również na dwóch pozostałych 

basenach, na których honorowana jest karta mieszkańca Kobyłki tj. w Markach 

oraz Ząbkach. 
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Pan Wiceburmistrz zaapelował do Przewodniczącej Rady Miasta z prośbą, aby opracować jakiś 

system i ograniczyć ilość zadawanych pytań, ponieważ jest ich coraz więcej, co będzie znacznie 

przedłużać czas trwania sesji. Radni skierowali pytania do Burmistrza Miasta związane z pytaniami 

mieszkańców. Burmistrz udzielił odpowiedzi na pytania Radnych.  
 

Ad. 7. Postulaty, Wnioski i Oświadczenia Radnych. 

Pani Przewodnicząca Rady Miasta Sylwia Jaźwińska: 

 

1) Dziury na skrzyżowaniu ulicy Solskiego i ulicy Żwirki i Wigury, a także na skrzyżowaniu 

ulicy Królewskiej i ulicy Żwirki i Wigury, dziura na ulicy Ustronie. Czy wiemy co możemy 

więcej z tymi dziurami zrobić? 

- Odpowiedzi udzieliła Pani Wiceburmistrz Paulina Tlaga. 

 

2) Większy nadzór nad samochodami osobowymi parkującymi na chodnikach oraz ścieżkach 

rowerowych, np. ulica 11-go Listopada, ulica Bohaterów Ossowa – szlak rowerowy Velo 

Mazovia. 

 

3) Wyścigi i drifty uliczne na Stefanówce na rondzie w stronę Ossowa oraz na ulicy 

Załuskiego, warto byłoby ewentualnie wzmożyć patrole policyjne w tych miejscach, 

aby nie doszło do tragedii.  

- Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Konrad Kostrzewa 

 

4) Zaśmiecony rezerwat Grabicz. Czy miasto podejmuje jakieś kroki w celu odświeżenia tego 

rezerwatu i czy Miasto interesuje się tym rezerwatem, ponieważ przybywa tam coraz więcej 

śmieci.  

- Odpowiedzi udzielił Pan Wiceburmistrz Wojciech Reutt.  

 

5) Pasy na przejściu dla pieszych na ulicy Czarnej Kawki. Czy cos wiadomo w tej sprawie? 

- Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Konrad Kostrzewa.  

 

6) Prośba o zwrócenie uwagi na znak o konieczności ustąpienia pierwszeństwa na ulicy 

Czarnej Kawki, ponieważ stoi na wjeździe ulicy od strony szpitala i kierowcy nie pamiętają 

o konieczności ustąpienia pierwszeństwa na tym skrzyżowaniu, ponieważ znak stoi kilka 

metrów przed skrzyżowaniem.  

 

Pan Radny Andrzej Michalik: 

 

1) Wyścigi i drifty uliczne na skrzyżowaniu ulicy Ossowskiej z ulicą Orląt Lwowskich. 

Notorycznie driftują tam, ponieważ jest to koniec ulicy asfaltowej i początek drogi 

gruntowej. Prośba o interwencję. 

2) Co się dzieje z projektem ulicy Majdańskiej, ponieważ mieszkańcy mocno obawiają się, 

że ta ulica nie będzie realizowana. 
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3) Czy jest szansa, żeby wniosek który złożyłem wraz z mieszkańcami ulicy Orląt Lwowskich 

o wpisanie do WPF-u budowy tej ulicy został zrealizowany? 

- Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Pan Konrad Kostrzewa. 

 

Pan Radny Marcin Zdunek: 

 

1) Kwestia kanalizacji na ulicy Nadarzyńskiej, Ceglanej, Nadarzyn, mieszkańcy pytają jak to 

będzie wyglądało w związku z zaistniałym remontem. Wiem, że my mieliśmy 

na ul. Nadarzyńskiej tę nitkę kanalizacji ciągnąć i czy to oznacza, że od razu tych 

mieszkańców będziemy podłączali, wiem, że tych z Nadarzyńskiej tak, 

ale co z mieszkańcami ulicy Ceglanej i Nadarzyn?  

 

2) Jak będzie wyglądał wyjazd z ulicy Ceglanej w związku z zaistniałym remontem 

ulicy Nadarzyńskiej? 

 

3) Sprawa dzików na Grabiczu, kolejne zdarzenia mieszkańców Żwirki i Wigury na ulicy 

Ogrodowej w centrum Grabicza, dziki zaatakowały psa, pojawiły się koszty. 

Chodzą tamtędy dzieci, jest to absurd, całe stada dzików chodzą w dzień po ulicach i trzeba 

coś z tym zrobić.  

 

4) Lustro u zbiegu Al. Jana Pawła i ul. Orszagha w Kobyłce.  

 

5) Ograniczona widoczność aut wyjeżdżających z ulicy Granicznej, jadąc od bazyliki 

samochody stojące przy sklepie „Żabka” ograniczają kierującym widoczność. 

 

6) Osiedle na ulicy Sienkiewicza, przed sklepem „Żabka” postawił dewelper dość duży, 

betonowy, ozdobny płot, wyjeżdżając ze sklepu wymusza się rowerzystom pierwszeństwo, 

wjeżdża się wprost na ścieżkę rowerową. Jest bardzo ograniczona widoczność. Był tam 

wypadek z udziałem rowerzysty. Czy można jakoś porozumieć się z inwestorami, 

aby zmienić tam organizację ruchu i postawić po przeciwnej stronie sklepu lustro, 

żeby poprawić bezpieczeństwo. 

 

7) Prośba o rozwiązanie w przyszłym budżecie Miasta montażu zegarów astronomicznych 

w celu usunięcia problemu rozregulowywania się oświetlenia ulicznego w mieście Kobyłka. 

 

- Do wniosków i postulatów odniósł się Burmistrz Miasta Pan Konrad Kostrzewa 

oraz Pani Wiceburmistrz Paulina Tlaga. 

 

Pan Radny Rafał Mianowicz: 

 

1) Prośba o budowę chodnika łączącego przedszkole z ulicą Radzymińską (odcinek: 

ul. Leszka-ul. Mieszka) mieszkańcy złożyli petycję w tej sprawie, propozycja mieszkańców 

jest taka, aby ten odcinek ulicy Mieszka był oznaczony strefą zamieszkania, 

czyli aby postawić tam znak D-40, ograniczyłoby to prędkość do 20 km/h i uprzedzając 

pytanie, jest to fizycznie możliwe do zrealizowania przez gminę, takie rozwiązanie jest 

przez gminy stosowane.  
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2) Propozycja, aby w południowych częściach ulicy Leszka i Łokietka wprowadzić 

jednostronny zakaz parkowania na tych ulicach.  

 

3) Przejście dla pieszych z ulicą Kazimierza Wielkiego od strony ulicy Leszka i ulicy Łokietka, 

czy mamy jakieś informacje z Powiatu w tej sprawie? (Wniosek poparła Pani Radna 

Aleksandra Korzeniewska) 

 

4) Wyniesione skrzyżowanie ulicy Szerokiej i ulicy Malinowej, tam jedna z kostek 

granitowych już wypadła, druga jest w stanie ruchomym, brakuje chwili, aby ktoś sobie 

zniszczył oponę.  

 

- Do wniosków i postulatów Radnego odniósł się Pan Burmistrz Konrad Kostrzewa. 

 

Pan Radny Michał Tabor: 

 

1) Ulica Paschalisa i ulica Jezuicka przy Szkole nr 1, jadąc ulicą Paschalisa – jednokierunkową 

jest tam znak zakaz zatrzymywania, przejście dla pieszych i zaraz za przejściem 

dla pieszych na skrzyżowaniu z ulicą Jezuicką jest notorycznie łamany zakaz 

zatrzymywania, co bardzo utrudnia ruch w tym miejscu. Prośba o ustawienie tam słupków 

przy samych krawędziach chodnika, uniemożliwiających parkowanie pojazdów na tych 

łukach.  

 

2) Skrzyżowanie ulicy Serwituckiej z ulicą Legionów Polskich, przy samej ulicy Serwituckiej, 

w pasie drogowym mieszkaniec posadził tuje, roślinność jest bardzo wysoka i zasłania 

widoczność. Jest to pas drogowy, proszę więc o usunięcie tych nielegalnych nasadzeń, 

poprzez nakłonienie mieszkańca, aby przeniósł ja na teren własny z terenu miejskiego.  

 

3) Pan Radny uspokoił mieszkańców, że Kobyłka nie jest zagrożona powodziami. Wskazał, 

że każdy mieszkaniec ma możliwość wejścia w mapę zagrożenia powodziowego na portalu 

ISOK – Informatyczny System Osłony Kraju, zapoznać się w każdej chwili ze stanem wody 

w zbiornikach i sprawdzić bieżącą sytuację w Kobyłce. 

 

- Do wniosków i postulatów Radnego odniósł się Pan Burmistrz Konrad Kostrzewa.  

 

Pani Radna Barbara Filipczak: 

 

1) Czy zostały zamontowane na Grabiczu foto-pułapki, którymi podobno Urząd Miasta 

dysponuje? 

- Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta. 

 

2) Ulica Kwiatowa - czy jest szansa na zrobienie kawałka ulicy Kwiatowej w rejonie ulicy 

Pionierskiej oraz ulica Kraszewska, spotkałam się z mieszkańcami, jest tam kupa kurzu, 

ciężko się tam żyje. Czy jest szansa na utwardzenie tej ulicy, położenie płyt, aby dało się 

tam żyć? 

- Do pytania odniósł się Pan Burmistrz Miasta. 
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Pan Radny Artur Rola: 

 

1) Podobno w ciągu dnia w południe odpala się oświetlenie uliczne, prośba o sprawdzenie 

i interwencje w tej sprawie.  

 

2) Chciałbym wrócić do Dni Miasta, myślę, że impreza udana, oczywiście każdy będzie miał  

swoje zdanie, jej formuła była całkiem inna niż w poprzednich latach, natomiast pytanie 

o koszty, choćby orientacyjne. Ile taka formuła imprezy kosztowała miasto, nie licząc 

zaangażowania wielu ludzi i organizacji, bo to jest bezcenne jak rozumiem.  

 

- Do postulatów odniósł się Pan Burmistrz Miasta, który przy okazji bardzo podziękował 

organizacjom oraz Radzie Miasta za udział i wsparcie.  

 

 Pani Radna Katarzyna Chmiel: 

 

1) Ponawiam prośbę o załatanie ulicy Czereśniowej, która jest dramatyczna, mieszkańcy już 

na własny koszt kupili kruszywo i łatali, chociaż to było rozwiązanie na krótko. Czy jest 

możliwe pozyskanie jakiś środków na łatanie tej ulicy? 

  

2) Czy jest wzięta pod uwagę w tej kadencji ulica Jezuicka do remontu, jest tam nakładka 

asfaltowa bardzo zniszczona, jest to ulica bardzo ruchliwa, bardzo dziurawa. 

 

- Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Miasta. 

 

Pan Radny Paweł Kostrzewa: 

 

1) Czy zostaną wykonane prace przy drugim rondzie w ciągu komunikacyjnym 

ul. Poniatowskiego i wiadukt kolejowy? 

- Odpowiedzi udzieliła Pani Wiceburmistrz Miasta. 

 

Pan Radny Mateusz Walicki: 

 

1) Chciałbym zapytać o umieszczanie reklam na ogrodzeniach jednostek samorządu, chodzi 

o Szkołę Nr 3 od ul. Załuskiego przy parkingu wisi wielki baner reklamowy. Na jakich 

zasadach są te banery umieszczane na takich jednostkach? Ten baner już wisi ponad rok, 

jest dosyć długi i nie można już wieszać innych reklam, dlaczego reklamuje się tam tylko 

jedna firma? 

 

- Do postulatów odniósł się Pan Burmistrz Miasta.  

 

Pan Radny Łukasz Błoński: 

 

1) Chciałem poruszyć ważną kwestię, ponieważ w Kobyłce i nie tylko w Kobyłce jest taka 

niebezpieczna tendencja, że przy nowoprojektowanych ulicach umieszcza się ścieżkę 

rowerową przy samych posesjach mieszkańców, przy samych płotach. Później dochodzi do 

sytuacji takich, że ktoś wyjeżdża z posesji samochodem nadziewa się prosto na rowerzystę, 
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nie jest w stanie tego zauważyć w żaden sposób. Kolega wspomniał już o jednej ulicy 

i sklepie „Żabka”, takich ulic jest więcej, ulica Krasickiego chociażby, tez jest ścieżka 

rowerowa przy samym płocie, nie ma szans żeby zauważyć jakiegokolwiek rowerzystę. 

Wiem, że tego nie da się teraz zmienić, ale jeżeli projektujemy nowe ulice, to aby zwrócić 

na to uwagę, aby ta odległość pomiędzy ścieżką rowerową, a płotem była chociaż pół 

metrowa, metrowa, żeby można było na tyle się wysunąć, żeby było cokolwiek widać. 

Chciałbym, aby zwrócić na to uwagę na przyszłość.  

 

- Do postulatu odniósł się Pan Burmistrz Miasta.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Jacek Lis: 

 

1) Chciałbym wrócić do kwestii koszenia rowów, chodzi konkretnie o rów visa vi ul. Orszagha 

i rogu ulicy Załuskiego, był regularnie zgłaszany do Wydziału Infrastruktury, natomiast 

chciałbym na sesji prosić o interwencję i wykoszenie tego rowu.  

 

2) Kwestia naszego cmentarza komunalnego, ponieważ zbliża się intensywny czas 

odwiedzania grobów przez mieszkańców i chciałbym uzyskać informację, czy stan drzew 

nie zagraża bytności mieszkańców, ponieważ od dłuższego czasu jest informacja na bramie, 

że mieszkaniec wchodzi na własną odpowiedzialność. Czy został wykonany przegląd tych 

drzew i ta informacja jest już nieaktualna? 

 

3) Prośba mieszkańców dzielnicy Źródnik o zaprojektowanie ciągu pieszo-rowerowego, 

ponieważ po zmianie lokalizacji naszych stacji PKP skróciła się ich droga z osiedla 

w kierunku stacji PKP w Ossowie, tam mają bliżej, natomiast tam jest ciężki teren i tam 

trzeba formalnie sprawdzić, gdzie jest ta linia graniczna terenu kolejowego, a gdzie jest 

jeszcze granica miasta. Zakończyliśmy wykonanie inwestycji w ulicy Źródnik, 

przerzuciliśmy nad tunelem część naszej drogi, tam zakończyliśmy nasza inwestycję 

i tam jest koniec asfaltu i ciągu pieszo rowerowego, jest dalej ulica Źródnik, ale w pewnym 

momencie zaczyna się już osiedle Źródnik i droga do stacji i tam ścieżki leśne wytuptane, 

prośba o ewentualne pochylenie się nad tym tematem i wprowadzeniem projektu tego 

zadania. Dziękuję. 

 

- Do wniosków i postulatów odniósł się Pan Burmistrz Miasta. 

 

Pan Radny Łukasz Rostek: 

 

1) Prośba od mieszkańców ul. Mikołajczyka, na wysokości ulicy Mikołajczyka 3 stoi latarnia, 

która nie świeci, oraz prośba o pozbycie się drzewa, które przysłania tę latarnie, 

ponieważ nawet gdyby ta latarnia świeciła to roślinność zasłoniłaby światło.  

 

2) Prośba od mieszkańców ulicy Niemcewicza, jak wiemy wykorzystywana jest ta ulica 

do dojazdu do wiaduktu obecnie, chodzi o prędkość, był poruszany temat spowolnienia 

ruchu, jest również prośba, aby pojawił się na wlocie od ulicy Serwituckiej znak 

przypominający, że jest to strefa 30 km/h, jest tam taki znak, ale już pod koniec tej ulicy, 

więc słaby jest sens działania tam tego znaku, znak jest na wysokości ul. Niemcewicza 3.  



 

 

 

 

VI/19 

3) Skrzyżowanie ulicy Hubala i ulicy Poniatowskiego, prośba o zmianę organizacji ruchu 

oraz wywarcie na Powiecie prośby o spowolnienie ruchu w tej ulicy. Było tam ostatnio 

niebezpieczne zdarzenie, potrącając pieszego na przejściu dla pieszych, co mogło skończyć 

się tragedią. Skierowałem prośbę do Powiatu o analizę zamontowania tam spowalniaczy, 

takich jak na ulicy Szerokiej. Myślę, że jest to możliwe. 

 

- Do wniosków i postulatów odniósł się Pan Burmistrz Miasta. 

 

Pan Radny Andrzej Zbyszyński:  

 

1) Od wielu lat bardzo ładnie był oświetlony teren przy MOK-u, zbliża się pora jesienna, 

zmieniamy czas, o godzinie 16-tej robi się już ciemno, od kilku lat próbuję, bo na słupach 

przed MOK-iem znajdują się halogeny, było to w czasie wymiany na ledowe one działają 

jeszcze, teraz mrygają od czasu do czasu, pasowałoby te halogeny naprawić, albo wymienić 

na nowe. To jest bardzo wielka prośba, ponieważ tam rodzice przyjeżdżają z dziećmi, 

a jest zupełnie ciemno. To oświetlenie z ulicy nie jest takie dobre i tam nie dochodzi, kiedyś 

te halogeny się świeciły, nawet Kobyła była oświetlona, teraz jest pozostałość, warto by 

było się temu przyjrzeć. Wnioskuję, aby zostało to oświetlone. 

 

2) Wyjazd z ulicy Granicznej do ulicy Napoleona przy „Żabce” jest to bardzo duży problem. 

Osobiście miałem taką sytuację. Proszę, aby się przyjrzeć czy nie należałoby zrobić ulicę 

Graniczna ulicą jednokierunkową, aby był tylko wjazd w ulice Graniczną.  

 

3) Jak przedstawia się sprawa zatoczki przy ulicy Żymirskiego, samochody cały czas tam 

parkują, czy cos  w tym kierunku działamy? 

 

- Do wniosków i postulatów odniósł się Pan Burmistrz Miasta. 

 

Wszyscy zainteresowani Radni zabrali głos w tym punkcie. Punkt został  wyczerpany. 

Przewodnicząca Rady Miasta przeszła do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad. 8. Funkcjonowanie Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o. o . - 

wykonane inwestycje, analiza wykorzystania środków budżetowych 

na działalność spółki, plany rozwojowe spółki na 2025 r. 
 

Głos zabrał Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Kobyłce Sp. z o. o. w Kobyłce 

Pan Sebastian Budziszewski, który przedstawił bieżące informacje z zakresu działalności 

oraz Wieloletniego Planu Rozwojowego Spółki. Radni skierowali zapytania do Pana Prezesa 

związane z tematyką omawianego punktu porządku obrad. Całość dyskusji dostępna 

jest do odtworzenia na nagraniu z VI sesji Rady Miasta Kobyłka.  

Wszystkie nagrania z posiedzeń Sesji Rady Miasta są możliwe do odtworzenia na stronie: 

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/193/rada-miasta-kobylka.htm (ten punkt posiedzenia rozpoczął 

się w 2 godzinie 28 minucie spotkania i zakończył się w 3 godzinie 14 minucie spotkania). 

Przewodnicząca Rady Miasta po wyczerpującej i owocnej dyskusji ogłosiła przerwę w obradach.  

 

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/193/rada-miasta-kobylka.htm
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Ad. 9. Informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2024 r. w tym 

także informacje o przebiegu wykonania planu finansowego MOK, MBP, 

OSiR „Wicher”, MSPZOZ za I półrocze 2024 r. – pisemna. 
 

Głos zabrała Skarbnik Miasta, która poinformowała, że wszelkie informacje dotyczące przebiegu 

wykonania budżetu Miasta znajdują się w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu 

w sprawozdaniu, są tam również załączone informacje z wykonania budżetu jednostek 

i instytucji podległych. Pani Skarbnik przekazała powyższe informacje Państwu Radnym również 

pisemnie przed VI sesją Rady Miasta Kobyłka. Pani Przewodnicząca Rady Miasta skierowała 

zapytanie do Radnych Miasta, czy mają w związku z tym pytania w tym punkcie porządku obrad. 

Radni nie zabrali głosu. Pani Przewodnicząca podziękowała Pani Skarbnik za informacje 

oraz przeszła do kolejnego porządku obrad.  
 

Ad. 10. Działalność OSP w Kobyłce. 
 

Podczas sesji głos zabrał Prezes Ochotniczej Straży Pożarnej w Kobyłce Pan Sebastian Żurawski, 

który przekazał Państwu Radnym przed sesją prezentację zawierającą obszerne informacje 

dotyczące działalności OSP w Kobyłce w latach 2023-2024. Pan Prezes uzupełnił 

również informacje zawarte w prezentacji o bieżące wydarzenia, incydenty, akcje w których brali 

udział strażacy Ochotniczej Straży Pożarnej w Kobyłce. Pani Przewodnicząca oraz Radni Miasta 

Kobyłka podziękowali Panu Prezesowi oraz wszystkim członkom OSP za ich poświęcenie, 

bohaterską postawę oraz codzienne działania na rzecz mieszkańców oraz Miasta Kobyłka. 
 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na zadanie 

o charakterze ponadgminnym w zakresie wprowadzenia zintegrowanego 

transportu zbiorowego dla mieszkańców Gminy Kobyłka, Gminy Zielonka 

i Gminy Wołomin. 
 

Głos zabrała Pani Wiceburmistrz Miasta Paulina Tlaga, która przedstawiła uzasadnienie 

do uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta 

wysłuchała opinii Komisji dotyczących uchwały, wszystkie Komisje Stałe Rady Miasta 

zaopiniowały uchwałę pozytywnie. Przewodnicząca Rady Miasta przystąpiła do głosowania nad 

podjęciem uchwały, w głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, wszyscy opowiedzieli się ZA 

podjęciem. Uchwała została podjęta. 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany kategorii dróg. 

Głos ponownie zabrała Pani Wiceburmistrz Miasta Paulina Tlaga, która przedstawiła uzasadnienie 

do uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta 

wysłuchała opinii Komisji dotyczących uchwały, wszystkie Komisje Stałe Rady Miasta 

zaopiniowały uchwałę pozytywnie. Przewodnicząca Rady Miasta przystąpiła do głosowania 

nad podjęciem uchwały, w głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, wszyscy opowiedzieli 

się ZA podjęciem. Uchwała została podjęta. 
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Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kobyłka na lata 2024-2043. 

Głos zabrała Skarbnik Miasta Pani Emilia Bakierska, która zgłosiła autopoprawkę do projektu 

uchwały oraz przedstawiła uzasadnienie do uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści 

uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta wysłuchała opinii Komisji Stałych dotyczących uchwały, 

wszystkie Komisje Rady Miasta zaopiniowały uchwałę pozytywnie. Przewodnicząca Rady Miasta 

przystąpiła do głosowania nad przyjęciem autopoprawki do projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 

udział 20 Radnych, wszyscy opowiedzieli się ZA przyjęciem. Autopoprawka została przyjęta. 

Przewodnicząca Rady Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały, w głosowaniu 

wzięło udział 20 Radnych, wszyscy opowiedzieli się ZA podjęciem. Uchwała została podjęta. 

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Kobyłka na 2024 rok. 

Głos ponownie zabrała Skarbnik Miasta Pani Emilia Bakierska, która zgłosiła autopoprawkę do 

projektu uchwały oraz przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Przewodnicząca Rady 

Miasta wysłuchała opinii Komisji Stałych Rady Miasta dotyczących uchwały, wszystkie Komisje 

zaopiniowały uchwałę pozytywnie. Przewodnicząca Rady Miasta przystąpiła do głosowania nad 

przyjęciem autopoprawki do projektu uchwały, w głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, 

wszyscy opowiedzieli się ZA przyjęciem. Autopoprawka została przyjęta. Następnie 

Radni przegłosowali projekt uchwały, w głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, wszyscy 

opowiedzieli się ZA podjęciem. Uchwała została podjęta.  

Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia lokalu mieszkalnego 

w budynku przy ul. Osiedlowej 6 w Kobyłce. 
 

Głos zabrała Pani Wiceburmistrz Miasta Paulina Tlaga, która przedstawiła uzasadnienie 

do przedłożonego projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miasta Kobyłka poprosiła o opinię Komisji Rady Miasta Kobyłka, wszystkie 

Komisje pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta 

przeszła do głosowania nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 

ogólnego Miasta Kobyłka, w głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, wszyscy jednogłośnie ZA 

podjęciem. Uchwała została podjęta. 
 

Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania 

statutu Miejskiemu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej 

w Kobyłce. 
 

Głos zabrał Pan Wiceburmistrz Wojciech Reutt, który przedstawił uzasadnienie do przedłożonego 

projektu uchwały. Pan Burmistrz Miasta Konrad Kostrzewa zgłosił autopoprawkę do projektu 

uchwały, polegającą na zwiększeniu członków Rady Społecznej MSPZOZ do 8 osób. Radnie nie 

zgłosili uwag co do formy i treści uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta Kobyłka przeszła 

do głosowania nad przyjęciem autopoprawki. W głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, 19 głosów 

ZA, 1 głos WSTRZYMUJĄCY SIĘ. Autopoprawka została przyjęta. Pani Przewodnicząca 

poprosiła o opinię Komisji Stałych Rady Miasta Kobyłka, Komisje pozytywnie zaopiniowały 
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przedłożony projekt uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta przeszła do głosowania nad projektem 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Miejskiemu Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Kobyłce. W głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, 

wszyscy Radni jednogłośnie ZA podjęciem uchwały. Uchwała została podjęta.  
 

Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju 

Miasta Kobyłka. 
 

Głos zabrał Pan Burmistrz Miasta Konrad Kostrzewa, który przedstawił uzasadnienie 

do przedłożonego projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miasta Kobyłka poprosiła o opinię Komisji Stałych Rady Miasta Kobyłka, 

wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. Przewodnicząca Rady 

przystąpiła do głosowania za podjęciem uchwały, w głosowaniu wzięło udział 20 Radnych. 

Wszyscy Radni jednogłośnie ZA podjęciem uchwały. Uchwała została podjęta. 

Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia składów osobowych stałych komisji Rady Miasta Kobyłka. 
 

Uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia składów 

osobowych stałych komisji Rady Miasta Kobyłka przedstawiła Pani Przewodnicząca Rady Miasta 

Kobyłka Sylwia Jaźwińska. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści przedstawionego projektu 

uchwały oraz proponowanych zmian w składach Komisji. Przewodnicząca Rady przystąpiła 

do głosowania za podjęciem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, 19 głosów ZA, 

1 głos WSTRZYUJĄCY SIĘ (Pana Radnego Łukasza Rostka). Uchwała została podjęta. 

Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr II/4/2024 

Rady Miasta Kobyłka z dnia 13 maja 2024 r. w sprawie wyboru Komisji 

Rewizyjnej. 
 

Uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr II/4/2024 Rady Miasta Kobyłka 

z dnia 13 maja 2024 r. w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej przedstawiła Pani Przewodnicząca 

Rady Miasta Kobyłka Sylwia Jaźwińska. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści 

przedstawionego projektu uchwały oraz proponowanych zmian w składach Komisji. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania za podjęciem uchwały. W głosowaniu 

wzięło udział 20 Radnych, 19 głosów ZA, 1 głos WSTRZYUJĄCY SIĘ (Pana Radnego Łukasza 

Rostka). Uchwała została podjęta. 

Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr II/5/2024 Rady 

Miasta Kobyłka z dnia 13 maja 2024 r. w sprawie wyboru Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 
 

Uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr II/5/2024 Rady Miasta Kobyłka 

z dnia 13 maja 2024 r. w sprawie wyboru Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiła 

Pani Przewodnicząca Rady Miasta Kobyłka Sylwia Jaźwińska. Radni nie zgłosili uwag co do formy 

i treści przedstawionego projektu uchwały oraz proponowanych zmian w składach Komisji. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania za podjęciem uchwały. W głosowaniu 

wzięło udział 20 Radnych, wszyscy Radni jednogłośnie ZA podjęciem uchwały. 
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Uchwała została podjęta. 

Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi z dnia 26 sierpnia 2024 r. 
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kobyłka Pani Radna 

Magdalena Dybka, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag 

co do formy i treści uchwały oraz uzasadnienia. Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania 

za podjęciem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, wszyscy jednogłośnie 

ZA podjęciem. Uchwała została podjęta. 

Ad. 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi z dnia 9 września 2024 r. 
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kobyłka Pani Radna 

Magdalena Dybka, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag 

co do formy i treści uchwały oraz uzasadnienia. Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania 

za podjęciem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, wszyscy jednogłośnie 

ZA podjęciem. Uchwała została podjęta. 

Ad. 23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi z dnia 16 września 2024 r. 
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kobyłka Pani Radna 

Magdalena Dybka, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag 

co do formy i treści uchwały oraz uzasadnienia. Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania 

za podjęciem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, wszyscy jednogłośnie 

ZA podjęciem. Uchwała została podjęta. 

Ad. 24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi organowi 

właściwemu. 
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kobyłka Pani Radna 

Magdalena Dybka, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag 

co do formy i treści uchwały oraz uzasadnienia. Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania 

za podjęciem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, wszyscy jednogłośnie ZA 

podjęciem. Uchwała została podjęta. 

Ad. 25. Zamknięcie VI sesji Rady Miasta Kobyłka. 

Przewodnicząca Rady Miasta Kobyłka po omówieniu i zakończeniu procedowania przez Radę 

Miasta wszystkich punktów porządku obrad zakończyła VI Sesję Rady Miasta Kobyłka. 

Protokołowała:                                                                                   Przewodnicząca  

                                  Rady Miasta Kobyłka 

 

 Natalia Wielgo-Iwańska                     Sylwia Jaźwińska  


